
附件4
Appendix 4
联合体协议
Agreement of Consortium
项目名称：深圳市小梅沙片区概念性总体规划方案国际竞赛
致：深圳市特发集团有限公司
Project name: International Competition of the Conceptual Masterplanning For Xiaomeisha Area, Shenzhen 
To: Shenzhen Special Economic Zone Development Group Co., Ltd.
我方决定组成联合体共同参加以上项目投标，并承诺如下：
We decide to participate in the bidding of subject project as a consortium and would make the following commitment:
1、联合体各成员以一个投标人的身份共同投标，指定____________为主体机构，并授权其代表联合体各方承担责任与接受指令。
1. Members of consortium will jointly participate in the bidding as one bidder and __________ is appointed as the leading company and thus authorized to assume the liabilities and accept instructions on behalf of the consortium members. 
2、联合体各成员在本项目中拟承担的工作内容和责任划分如下：
2. Works and responsibilities of consortium members are defined as below: 
3、联合体各成员就本项目向竞赛主办单位承担连带责任。
3. Each member of the consortiumwill bear joint liabilities to the Organizer.
主体机构：（盖章）        
Leading company: (stamp)
法定代表人：（签字或盖章）
Legal Reprehensive: (signature or seal)
委托代理人：（签字或盖章）
Authorized Agent: (signature or seal)
地址：
Address: 
邮政编码：        
Postcode:

电话/传真：
Tel/Fax:
联合体成员：（盖章）      
Consortium member: (stamp)
法定代表人：（签字或盖章）
Legal Reprehensive: (signature or seal)
委托代理人：（签字或盖章）
Authorized Agent: (signature or seal)
地址：
Address: 
邮政编码：
Postcode:   

电话/传真：
Tel/Fax:
 签订日期： 年 月  日
Signature date:    DD   MM   YY

